
Sdr. Vedby Grundejerforening. 
 
Bestyrelsesmøde 15. februar, 2009 
 
 
1) 
Planlægning af fastelavnsfest. 
Der er nu 30 tilmeldte. Claus og Hans Jørgen er ankermænd, og opgaverne er fordelt. Vi forsøger 
om vi kan komme til at opstille borde og stole lørdag den 21.  
 
2) 
Vi drøftede den seneste udvikling i sagen om omfartsvejen, og savner at byrådet begrunder deres 
visioner med den bynære omfartsvej. Bestyrelsen mener stadig, at Ommer udvalgets forslag er det 
bedste, og at Frode Vest Hansens forslag også er at foretrække frem for den bynære løsning. 
 
3)  
Et medlem har spurgt om vi kunne lægge foreningens medlemslisten på nettet. Vi drøftede sagen 
men mener, at det er en beslutning som bør tages af Generalforsamlingen. Bestyrelsen mener ikke 
at vi umiddelbart kan tillade os at offentliggøre medlemslisten, men hvis det er et ønske, opfordres 
medlemmer, som ønsker dette til, at indsende forslag om herom til generalforsamlingen. 
 
4) 
Kontingent opkrævning: Der mangler stadig at blive opkrævet nogle, men generelt ser det godt ud 
 
5) 
Fibernet 
Formanden har haft kontakt til SEAS- NVE og de regner stadig med at påbegynde gravearbejdet i 
første halvdel af året, men de vil sende bud om hvornår, og de kommer også og ser på forholdene 
hos de husstande der har tilmeldt sig. 
SEAS-NVE har erfaring for, at der kommer flere tilmeldinger når først gravearbejdet er i gang, og 
man kan tilmelde sig direkte hos gravefolkene. 
 
6) 
Loppemarked 
Claus undersøger hvornår der er loppemarked i Idestrup, så vi kan holde det samme dag ligesom 
sidste år. Claus spørger folkene i Idestrup om vi skal henvise til hinandens loppemarkeder, på vores 
skilte og i evt. i annoncen i avisen. 
 
7) 
Næste møde blev fastsat til onsdag den 25 marts. Kl. 19 hos Leif 
(Vi skal have fastsat datoen for sommerfesten) 
 
8) evt. 
Der var ikke noget under dette punkt. 
 
Referent Hans Jørgen Wiberg 


